
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 19/09/2021

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής

ΘΕΜΑ: «Απάγκιο ιταλικών αλιευτικών η Κεφαλονιά»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με ενημέρωση από κατοίκους της Κεφαλονιάς και σύμφωνα με ανάρτηση σε
τοπική ιστοσελίδα του Διαδικτύου, συχνά, παρατηρείται, ιδιαίτερα κατά την διάρκεια του
χειμώνα και με έντονες καιρικές συνθήκες, ιταλικά αλιευτικά να καταπλέουν στο λιμάνι
του Αργοστολίου της Κεφαλληνίας, βρίσκοντας ασφαλές απάγκιο. Αυτό σημαίνει ότι, τα
ιταλικά  αλιευτικά,  κατά  την  διάρκεια  της  αλίευσης  ξιφία,  ως  επί  το  πλείστον,
απομακρύνονται  από  την  Κατάνη  της  Σικελίας,  στην  οποία  είναι  νηολογημένα,
διασχίζοντας  πλέον  των  250  ναυτικών  μιλίων,  μέχρι  να  ευρεθούν  πολύ  κοντά  στις
ελληνικές  ακτές.  Συνεπώς,  τίθεται  θέμα διερεύνησης,  εάν  η αλίευσή τους  διεξάγεται
πέραν των διεθνών υδάτων και εντός ελληνικών χωρικών υδάτων, παραβιάζοντάς τα
θαλάσσια σύνορά μας αλλά και την ελληνική «ΑΟΖ».

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Είναι νόμιμο, τα ως άνω ιταλικά αλιευτικά ξιφία, αφού διασχίσουν τα ελληνικά χωρικά
ύδατα, να καταπλέουν στο λιμάνι του Αργοστολίου, της Κεφαλονιάς;

2. Έχει  καταγραφεί  στα  υπηρεσιακά  σας  αρχεία  το  αντίστροφο  του  ως  άνω
αναφερόμενου,  δηλαδή,  ελληνικά  αλιευτικά,  αφού  εξέλθουν  των ελληνικών χωρικών
υδάτων,  να  αλιεύουν  σε  διεθνή  ύδατα  και  όταν  συναντήσουν  δυσμενείς  καιρικές
συνθήκες, να καταπλεύσουν σε απάγκια λιμάνια της Ιταλίας;

Ο ερωτών Βουλευτής
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